

Møde den: 03.05.2022 kl. 10-12
Mødet afholdes via Microsoft Teams
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Anne Christine Teglborg (AU UDD/ordfører), Jesper Qvistgaard (AR), Eva Kvistgaard Arent (HE), Catalina Kjær (NAT-TECH), Stina Lykkebye Tylén (Aarhus BSS) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Gæster:

- Kvalitetsgruppen i VEST repræsenteret af Esben Højbjerg Larsen (AU UDD) og Morten Jacobsen medvirker under pkt. 1
- Ulrik Nørgaard Rønsbo og Maria Juhler Maibom fra universitetsledelses stab medvirker under pkt. 4

Dato: 06-05-2022
Ref: EHL

Side 1/5

Punkt 1	Status: Kvalitetsgruppen (ca. 30 min)
Beskrivelse	<p>v/Kvalitetsgruppen</p> <p>Kvalitetsgruppen lægger vejen forbi og giver en status, herunder</p> <ul style="list-style-type: none">• Udvikling af PowerBI-rapport• Anvendelse af VEST's projektmodel• Strømlining af registreringspraksis
Referat	<p>Morten og Esben præsenterede udkastet til det nye dashboard, som giver os nogle forbedrede muligheder for at visualisere henvendelsesdata og følge dem løbende, i takt med at de tilgår os.</p> <p>Gruppen har været i et vadeded i det seneste år og har primært været optaget af omlægningen til PowerBI. Nu hvor dette projekt snart er til ende, er der brug for at genbesøge gruppens opdrag – hvad er dens formål, og hvilke opgaver skal den tage sig af fremadrettet? VEST-båndet erkendte, at der er behov for at kigge på gruppen med friske øjne, men at vi gør bedst i at vente med denne snak, indtil dashboardet er klar til brug.</p> <p>Gruppen har valgt registreringspraksis som et tema, de vil have opmærksomhed på i efteråret, da det er vigtigt at sikre en høj datakvalitet. Derudover vil den på næste møde forsøge at udfylde den nye projektskabelon for det igangværende omlægningsarbejde på PowerBI.</p>

	Båndet pointerede vigtigheden af, at data ikke videreformidles uden en forklarende kontekst. Det er derfor vigtigt, at VEST-båndet får drøftet, hvordan vi bruger vejledningsdata og deler den med andre.
--	---

Punkt 2	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	Esben: SNUK har udarbejdet en model for halvårsplan, som vi kan lade os inspirere af. Esben tager et udkast med til temadagen.

Punkt 3	Drøftelse: Vision for en fælles trivselsforståelse
Beskrivelse	v/Catalina og Eva Catalina og Eva vil komme med et oplæg til, hvordan båndet kan arbejde videre med trivselsbegrebet.
Referat	Eva og Catalina fremlagde deres oplæg til, hvordan vi griber trivselstemaet an på temadagen: <ul style="list-style-type: none"> • Catalina laver indflyvning til Knoops model • Drøftelse af, hvordan vi leverer ind på de områder, der er nævnt i modellen + forsøg på at sætte vores aktiviteter i relation til dem. • Bringe modellen i spil i forhold til de strategiske målsætninger, fx kvalitetspolitikken. Synliggørelse og afgrænsning af, hvad vi gør, og hvad andre bidrager med Båndet nikkede til denne fremgangsmåde.

Punkt 4	Dialog om informationsflow mellem Uddannelsesudvalget og VEST-båndet (kl. 11 - 30 min)
Beskrivelse	v/Anne VEST-båndet har inviteret Ulrik Nørgaard Rønsbo og Maria Juhler fra Universitetsledelsens stab til en snak om, hvordan vi sikrer, at VEST-båndet holdes orienteret om aktuelle og kommende emner i UU, som har relevans for os. Derudover vil

	<p>VEST-båndet spørge ind til rammerne for sit snarlige besøg i UU.</p>
<p>Referat</p>	<p>Anne indledte med at bekendtgøre, at VEST-båndet værdsætter samarbejdet med UU og er glade for at blive inviteret ind i ny og næ. Der hvor vi fortsat kan styrke vores samarbejde er:</p> <ul style="list-style-type: none"> • måden, hvorpå opgaver tilflyder os i vejledningen, og hvornår vi inddrages i de emner, der vedrører os. • ved tiltag, som overlapper med de tilbud, vi allerede har i vejledningen • ved udmeldinger på, hvad der er blevet besluttet på møderne <p>Maria pegede på vicedirektøren for AU Uddannelse (Anna Bak) som vores primære kontakt i UU. I udgangspunktet er det hende, som skal bære opgaver videre til båndet. Det er dog ikke altid, at den givne opgave tilfalder Anna, men i stedet en prodekan, og det er særligt i disse tilfælde, at kommunikationen med VEST-båndet kan blive udfordret.</p> <p>Ulrik oplyste, at UU i øjeblikket er ved at udfærdige et årshjul, hvorved det bliver nemmere at styre dagsordenerne på kort og lang sigt. Dette vil utvivlsomt også komme VEST-båndet til gode.</p> <p>Vi er altid velkomne til at tage fat i Ulrik, men den nemmeste vej til information om, hvad der er besluttet på møderne, er nok via uddannelsesrådgiverne på fakulteterne, da Ulrik følger op med rådgiverne efter hvert UU-møde</p> <p><i>Møde med UU den 20. juni</i></p> <p>Ulrik forventer, at der bliver tale om en åben dialog, hvor båndet inviteres til at bringe de emner på bane, som ligger os på sinde. UU ønsker med andre ord en opdatering på, hvordan verden ser ud med VEST-briller på: hvad arbejder vi med lige nu – og hvordan ser fremtiden ud. Hvilke muligheder ser vi, hvilke knaster er der på vejen.</p> <p><i>Afslutning</i></p> <p>Anne lovede, at båndet fremover vil melde ind hvert halve år, hvem der er ordfører i det pågældende semester.</p> <p>Maria og Ulrik udtrykte slutteligt ønske om at blive tænkt ind i båndets årshjul, så vi ses mindst én gang årligt. Derudover</p>

	opfordrede de til, at vi husker at pleje den uformelle relation og ikke er bange for at give et ring, når det er relevant.
--	--

Punkt 5	Drøftelse: Forberedelse af besøg i Uddannelsesudvalget
Beskrivelse	v/Anne I forlængelse af Ulrik og Marias besøg drøftes det, hvordan vi griber besøget i UU an. Vi har samtidig fået til opgave at lave nogle emnebulletts, som Kim Kusk kan tage med i LGU 9. maj.
Referat	<p>Forslag til bullets:</p> <p>Hvordan arbejder VEST?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Båndet • Arbejdsgrupper • Fælles løsninger og forskelligheder • Samarbejdsflader til andre, fx CED og eksterne • Principper for Studievejledning på Aarhus Universitet <p>Særligt i fokus</p> <ul style="list-style-type: none"> • Rekruttering (denne status får I fast hvert år) • Studiestart – fælles tiltag herunder fælles alkoholpolitik, Study@AU og online tutorkursus • Trivsel herunder tanker om definition • Deling af vores viden – data på tværs <p>Andre temaer, vi kunne tage med</p> <ul style="list-style-type: none"> • Vejledningstilbuddet i dag (tilgængelighed, former mm) • Kompetenceudvikling af vejledere <p>Anne laver et udkast og sender det til høring i båndet.</p>

Punkt 6	Status: Planlægning af temadagen i båndet 31. maj
Beskrivelse	v/Anne og Esben Anne har fremsendt et forslag til program, som vi kigger på i fælles flok.

Referat	Båndet var generelt tilfredse med programudkastet, men ser gerne, at vi bliver lidt skarpere på pkt. 2, der omhandler den mere strategiske del af VEST-båndets virke.
---------	---

Side 5/5

Punkt 7	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	Intet at bemærke.

Pipeline:

Temadag i VEST-båndet (31. maj)

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
17.05.2022	10-12	Teams
31.05.2022	8-15.30*	1445-017/023

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.